



About

SinoUnited Health Zhangjiang Clinic - Medical and Dental Center

Centered on the “GP+Specialist” system, SinoUnited Health brings together renowned medical team with global experience to provide our clients with international-standard medical care and quality service close to you.

Our comprehensive medical services ensures that your healthcare needs are met. In our spacious 1200 m2 clinic, you are welcomed by our friendly and professional staff. Our doctors, nurses and frontline staff are all fluent in English.

We look forward to serving the German and international community in our Zhangjiang Clinic.

Address

Zhangjiang Clinic - Medical and Dental Center

Address: U-Plus Building, No.268 Xiangke Road, Room 101-102/105-108, 1st floor, Pudong New Area, Shanghai 201210 | Clinic Opening hours: Mon-Tue, Thu-Sat, 09:30 – 17:30 | Appointment line: 400-186-2116

Our other 4 locations include:

Shanghai Centre Clinic, Gefei Center Clinic - Medical, Dental and Endoscopy Center, New Bund Medical and Surgical Center, Century Park Clinic – Sports Medicine and Rehabilitation Center

Visit us for more information: www.sinounitedhealth.com.cn

First Consultation Visit - 500 RMB Waiver

Exclusive for German Center Shanghai tenants, SinoUnited Health Zhangjiang Clinic – Medical and Dental Center is providing its tenants a consultation fee waiver of 500 RMB upon first visit. Offer is valid until 31 December 2020.

Simply download the E-voucher: [CLICK HERE](#)

SinoUnited Health Medical Services

- Family Medicine
- Internal medicine (including digestive internal medicine and cardiovascular medicine)
- Disease prevention and health care (including vaccination)
- Dentistry
- Dermatology & Cosmetology
- ENT
- Gastroenterology
- Gynecology
- Ophthalmology
- Orthopedics
- Pediatrics
- Psychiatry (including clinical psychology)
- Physiotherapy & Rehabilitation
- Sports Medicine
- Traditional Chinese Medicine (TCM)
- Urology
- General Surgery
- Anesthesiology
- Lab
- Pharmacy
- Radiology/Imaging

First Aid Training | Heartsaver® First Aid CPR AED

The AHA Heartsaver First Aid Course is designed for anyone with limited or no medical training who needs a course completion card in first aid to meet job, regulatory, or other requirements.

SinoUnited Health is an AHA (American Heart Association) authorized training center of Basic Life Support & Heartsaver First Aid CPR AED.

For enquires or registration please call us at 400-186-2116.

关于曜影医疗张江门诊部

曜影医疗张江门诊部是一家以“全科+专科”模式为特色的综合性医疗门诊部，这里汇聚了全球经验丰富的知名医护人员，为我们的客户提供国际标准的优质医疗服务。

我们提供全面的医疗服务来确保您的医疗需求得到满足。曜影医疗张江门诊部占地 1200 平方米，拥有完善的运营体系和硬件设施。我们热情而专业的工作人员欢迎您的到来。我们的医生、护士和前台员工都能使用流利的英语进行交流。我们期待张江门诊部能为德国及国际社区提供优质的服务。

地址：

曜影医疗张江门诊部

地址：上海市浦东新区祥科路 268 号佑越国际 101-102/105-108

营业时间：周一至周二，周四至周六，09:30 – 17:30

预约电话：400-186-2116

其他门诊部信息：

上海商城门诊部

歌斐中心门诊部

前滩世贸门诊部

世纪公园门诊部

更多信息请访问 www.sinounitedhealth.com.cn

首次问诊 – 500 元抵扣券

仅限上海德国中心租户，曜影医疗张江门诊部为租户提供首次问诊 500 元的抵扣券。有效期至 2020 年 12 月 31 日。

请[点击此处](#)下载。

曜影医疗服务

- 全科
- 内科 (包括消化内科和心血管内科)
- 预防保健 (包括疫苗接种)
- 口腔科
- 皮肤 & 美容科
- 耳鼻喉科
- 消化科
- 妇科
- 眼科
- 骨科
- 儿科
- 精神科 (包括心理咨询)
- 康复理疗
- 运动医学
- 中医科 (TCM)
- 泌尿科
- 外科
- 麻醉科
- 化验室
- 药房
- 放射科/影像学

急救训练|心脏急救 CPR AED

美国心脏协会 (AHA) 心脏急救课程, 是为那些没有接受过或者接受过有限的医疗培训的人员而设计的, 该类人员需要完成急救课程取得证书来满足工作、监管或其他要求。

曜影医疗是由美国心脏协会 (AHA) 授权的培训中心, 提供基本生命支持及心脏急救。

更多咨询请联系 400-186-2116。